

**Exclusively
Yours...**



Television's Greatest Combination!

Because you are now the owner of a fine RCA Victor television receiver, you have the exclusive advantage of being able to protect your televising pleasure with an RCA Victor Factory Service Contract.

No electronic miracle — not even RCA Victor television — can operate at peak efficiency without periodic adjustment and repair. To assure RCA Victor television owners prompt and efficient service for their valuable receivers, performed by RCA Victor trained technicians, RCA Victor Factory Service is available in most viewing areas.

Plan I
\$49.95

Plan II
\$29.95

Plan III
\$19.95

Planned Protection

Under this plan you are assured **complete** protection of your viewing enjoyment for **one full year**. This means an extension of your original warranty to twelve months **plus** unlimited service at no additional charge for one year. Think of it — your RCA Victor Service technician is as near as your telephone, always on call to adjust, repair or replace parts and tubes, at no charge to you — year 'round complete coverage to assure TV satisfaction.

With this plan your televising pleasure is completely protected for 90 days — adjustments, part and tube replacement **plus unlimited service** for three months, **all**, at no cost to you! In addition, under Plan II your original three month warranty on parts and tubes is extended to **one full year**. What's more, at the end of 90 days you are entitled to service as needed by RCA Victor's technicians at the preferred flat rate of \$5.95 per call no matter how extensive the repairs.

Regardless of the number of occasions you require service, no matter how heavy the repair — you pay only \$5.95 per call during the balance of the life of the contract.

Here is a plan that protects your viewing enjoyment at a budget price! Under this contract your regular three month warranty on parts and tubes is extended to one full year! In addition, you are entitled to one service call, and complete repair job whenever needed, at no additional cost to you. And, too, after the first call, you can enjoy service as needed by RCA Victor's own technicians at the preferred rate of only \$5.95 per call, no matter how extensive the repairs.

Regardless of the number of occasions you require service, no matter how heavy the repair — you pay only \$5.95 per call during the balance of the life of the contract.

(For radio and/or phonograph-television combinations add \$5.00 on Plan III, \$7.50 on Plan II and \$10.00 on Plan I.

n 3 Ways...

*You will agree that the World's
FINEST TELEVISION deserves the
World's FINEST SERVICE —*

as such, may we suggest that you complete the attached form, indicating the plan you desire, and return it to your nearest RCA Victor Branch as soon as possible.

NAME

ADDRESS

Remittance enclosed. Please bill me. Signature

PLAN III
Part and tube protection for one year.
One service call when needed. **\$19.95**

PLAN II
Part and tube protection for one year.
Unlimited Service for 90 days. **\$29.95**

PLAN I
Part and tube protection for one year.
Unlimited Service for one year. **\$49.95**

Model No.

DATE

I am interested in purchasing planned protection in easy budget payments. Please send me further information in this connection on
Plan I Plan II Plan III

Here are the Locations of RCA VICTOR Factory Service Branches:

HALIFAX
49-51 Commission St.

MONTREAL
5575 Royalmount Ave.

OTTAWA
248 McArthur Road

QUEBEC
54 Blvd. St. Anne,
Giffard, Que.

LONDON
507 York St.

SUDBURY
74 Beach St.

WINNIPEG
626 St. James St., North

CALGARY
42 Ave. and 6th St., South East,
Highfield Area

EDMONTON
10811 103rd Ave.

VANCOUVER
Rupert at Grandview Highway

VICTORIA
2022 Douglas St.

TORONTO
1450 Castlefield Ave.

NOTE — RCA Victor service is available within an approximate radius of 20-25 miles from the branches listed above.



Symbol of Quality

La plus puissante équipe en Télévision!

Du fait que vous êtes maintenant possesseur d'un merveilleux récepteur de télévision RCA Victor, vous avez l'avantage exclusif de pouvoir protéger le rendement de votre appareil par un contrat de Service d'Usine RCA Victor.

Aucun miracle électronique — pas même la télévision RCA Victor — ne peut fournir l'efficacité optimum sans des ajustements et réparations périodiques. Pour assurer aux possesseurs de téléviseurs RCA Victor un service prompt et efficace pour leurs excellents appareils, le Service d'Usine RCA Victor, fourni par les techniciens RCA Victor, est disponible dans la plupart des régions de réception.

Plan I
\$49.95

Plan II
\$29.95

Plan III
\$19.95

Pour votre Protection Choisissez un de ces trois Contrats

D'après ce plan, vous êtes assuré que votre instrument de télévision vous donnera le meilleur rendement possible pendant une année entière. Ceci signifie une extension de votre garantie originale à douze mois, **plus** un service sans limite, sans aucun frais additionnel, pendant un an. Par conséquent, . . . votre technicien de service RCA Victor est aussi près que votre téléphone, toujours prêt à répondre à vos appels pour réglages, réparations ou rechanges de lampes et pièces, sans qu'il vous en coûte un sou de plus — une protection qui vous assurera le bon fonctionnement de votre appareil de télévision pour une année complète.

D'après ce plan, le rendement de votre appareil de télévision est complètement protégé pendant 90 jours — réglages, rechanges de pièces et lampes, plus un service sans limite pendant trois mois, le tout sans qu'il vous en coûte un sou de plus. En plus, selon le Plan II, votre garantie originale de trois mois sur les lampes et pièces est prolongée à **une année entière**. Et, de plus, à la fin de 90 jours, vous avez droit au service des techniciens RCA Victor pour tout travail requis sur votre appareil, au tarif fixe préféré de \$5.95 par appel, peu importe l'étendue des réparations.

Peu importe le nombre de fois que vous exigez du service, ou l'envergure des réparations — vous ne payez que \$5.95 par appel pendant la durée du contrat.

Voici un plan qui protège le rendement de votre appareil de télévision à un prix très modique. D'après ce contrat, votre garantie régulière de trois mois sur les pièces et les lampes est portée à une année complète. De plus, vous avez droit à un appel de service, au besoin, sans qu'il vous en coûte un sou de plus. Après ce premier appel, vous pouvez vous prévaloir du service fourni par les techniciens RCA Victor, lorsque requis, au tarif préféré de seulement \$5.95 par appel, peu importe l'étendue des réparations.

Peu importe le nombre de fois que vous exigez du service, ou l'envergure des réparations — vous ne payez que \$5.95 par appel pendant la durée du contrat.

(Pour radio et/ou combinés phonographes-télévision ajoutez \$5.00 au Plan III, \$7.50 au Plan II et \$10.00 au Plan I).

tion

Plans de Service

Vous conviendrez que la
MEILLEURE TELEVISION au monde
mérite le MEILLEUR SERVICE au monde —
 ainsi, permettez-nous de vous suggérer de remplir la formule ci-jointe, d'y indiquer le plan que vous désirez et de la retourner, à votre Succursale RCA Victor la plus rapprochée, le plus tôt possible.

Remise incluse

Veuillez me facturer

Signature

PLAN III
 Protection des lampes et pièces pendant un an. Un appel de service lorsque requis.
\$19.95

PLAN II
 Protection des lampes et pièces pendant un an. Service sans limite pendant 90 jours.
\$29.95

PLAN I
 Protection des lampes et pièces pendant un an. Service sans limite pendant un an.
\$49.95

Modèle No

.....

DATE

.....

Je suis intéressé à acheter un Contrat de Service à Termes budgétaires faciles. Veuillez m'envoyer de plus amples détails à ce sujet en rapport avec le
 Plan I Plan II Plan III

NOM

ADRESSE

Voici où sont situées les Succursales de Service d'Usine RCA VICTOR

HALIFAX
 49-51 Commission St.

MONTREAL
 5575 Royalmount Ave.

OTTAWA
 248 McArthur Road

QUEBEC
 54 Blvd. St. Anne,
 Giffard, Que.

LONDON
 507 York St.

SUDBURY
 74 Beach St.

WINNIPEG
 626 St. James St., North

CALGARY
 42 Ave. and 6th St., South East,
 Highfield Area

EDMONTON
 10811 103rd Ave.

VANCOUVER
 Rupert at Grandview Highway

VICTORIA
 2022 Douglas St.

TORONTO
 1450 Castlefield Ave.

NOTE — Le service RCA Victor est assuré dans un rayon approximatif de 20 à 25 miles d'une des succursales ci-dessus.



Symbole de Qualité

2024 0525

**A vous... en
exclusivité!**

